
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.131.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Henryk Łabędź złożył następujące 
wnioski: 
1. Zwrócił uwagę na fakt, że mieszkańcy w Krzyżu od wielu lat czekają na poprawne wykonanie nowej 

nawierzchni asfaltowej na ulicy Olchowej. Kilka lat temu był tam wykonany asfalt, który spłynął. 
Radny poprosił o pochylenie się nad tym problemem.   

2. W związku z awansem tarnowskich żużlowców do 2. Ekstraligi radny poparł wniosek radnego 
Macieja Aleksandra (KRM.0003.107.2024) dotyczący prośby o jasne deklaracje zarządu miasta  
w sprawie wsparcia przede wszystkim w kwestii dostosowania stadionu do wymogów  
2. Ekstraligi. 

3. W ramach przypomnienia radny poprosił o dopilnowanie wykonania przejścia dla pieszych przez 
ulicę Koszycką w rejonie skrzyżowanie z ulicą Mieszka I. 

4. Zaapelował do Pana Prezydenta o uszanowanie dwóch decyzji, które były podjęte na ostatniej 
Radzie Sportu w sprawie finansowania sportu. 

5. Poprosił o poważne potraktowanie pisma rady rodziców Pałacu Młodzieży z dnia 18 października 
2024 r., w którym apelują o dialog.   

  


